
PROTOKÓŁ Nr XVII/16
z XVII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 24 sierpnia 2016 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik  o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1120

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XVII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Porządek obrad XVII sesji Rady Gminy radni przyjęli bez zmian. 

Brzmi on następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz określenia terminu i miejsca składania deklaracji.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  programie  osłonowym  dla

Gminy Mielnik w zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom.
10. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  statutowych  oraz  wyników  finansowych  Zakładu

Gospodarki Komunalnej w Mielniku za I półrocze 2016r.
11. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu gminy oraz realizacji inwestycji i remontów

za I półrocze 2016r.
12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2016r.
13. Ocena działalności oraz stanu przygotowania do pracy w roku szkolnym 2016/2017

szkoły i  przedszkola.
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
15. Wolne wnioski.
16. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XVI sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami:

1) Pan  Wójt  wraz  z  Dyrektorem  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  był  z  wizytą  w
zaprzyjaźnionej  gminie  Tarnów.  Delegacja  naszej  gminy  została  bardzo  gościnnie
przyjęta, zwiedzano cała gminę. Gmina Tarnów jest dużo większa od naszej, liczy 25
tys. mieszkańców, wsie gminy są praktycznie połączone ze sobą. Widać wyraźnie, że
ubiegła kadencja nie została tam zmarnowana – ze środków odnowy wsi odnowiono
centra  wsi.  Są  to  skwery,  oczka  wodne,  ławki,  miejsca  zabaw dla  dzieci,  miejsca
wypoczynku. W obecnym rozdaniu nie ma już środków na te rzeczy. Ze strony Wójta
Tarnowa i przewodniczącej rady padła propozycja, żeby radni obu gmin spotkali się i
porozmawiali o sprawach gmin. 

2) Za niższą cenę niż przewidywał kosztorys wykonany zostanie parking przy GOKSiR,
trwają tam prace, które niebawem zostaną zakończone.

3) Odbył się pierwszy przetarg na wykonanie projektu przedszkola w Mielniku. Zgłosiła
się tylko jedna firma i złożyła ofertę wykonania projektu za kwotę ponad 98 tys.zł.
Przetarg  ten  został  unieważniony,  bo  takich  pieniędzy  na  projekt  nie  mamy.  W
najbliższym czasie ogłosimy drugi przetarg  i poinformujemy firmy o przetargu.

4) Trwają przymiarki do budżetu na 2017r. Pan Wójt stwierdził, że jeździ dużo po gminie
żeby zobaczyć co należy ująć do budżetu 2017r. Droga powiatowa Tokary -Wilanowo
jest w fatalnym stanie, podobnie jak ulica Królewska i droga na Przedmieście. Pan
Wójt  chciałby  wykonać  chodniki  na  ulicy  Królewskiej  i  na  przedłużeniu  ulicy
Brzeskiej  na  Przedmieściu,  co  przy  większej  ilości  spowoduje  niższą  cenę  1  m2

chodnika.  W następnym roku chcielibyśmy położyć dywanik asfaltowy w większej
ilości i na Królewskiej i na Brzeskiej. Pan Wójt stwierdził, że zapewne Rada Gminy
nie  będzie  miała  nic  przeciwko  temu  jeśli  weźmiemy  kredyt  na  konkretny  cel.
Zapewnił, że kredyt na tzw. przejedzenie nie będzie zaciągany. Fatalny jest stan ulicy
Duboisa, moglibyśmy w tym budżecie ją zrobić ale jest tam przekładka wodociągu i
wchodzi to do III etapu kanalizacji. W związku z tym przechodzi to automatycznie na
przyszły rok.  Jest  wielki  problem z ulicą  Bugową –  dół  naprzeciwko Panoramy i
posesji Pani R     . Planujemy naprawę tej ulicy połączyć z budową kanalizacji na
ulicy Strażackiej. Zaplanowaliśmy parking przy posterunku policji, trzeba naprawić
asfalt  z  lat  80 przy Placu  Kościuszki.  Uzgodniono z konserwatorem zabytków,  że
zostanie sporządzony jeden projekt na rynek i Górę Zamkową, bo jedno z drugim jest
związane. W roku przyszłym chcemy dokończyć wykopaliska w rynku, bo w roku
2018 konserwator zabytków obiecał środki na zabezpieczenie ruin.

5) We wrześniu br. będzie dzielony fundusz sołecki  i sołtysi wraz z radą sołecki powinni
dobrze się zastanowić nad jego wykorzystaniem. Ostatnio jest taka tendencja, że albo
się  buduje  altanki,  albo  urządza  place  zabaw  i  siłownie  pod  chmurką.  Może
należałoby  się  zastanowić  nad  innym  wykorzystaniem  tego  funduszu.  Zebranie
wiejskie w Tokarach zdecydowało, że wszystkie środki z funduszu sołeckiego zostaną
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przeznaczone na remont świetlicy.  Pan Wójt  zapewnił,  że z  budżetu gminy będzie
wspierał te przedsięwzięcia, które są  niezwykle istotne dla danej wsi czy gminy.
Pan  Wójt  wyraził  chęć  uczestniczenia  w  zebraniu  w  Maćkowiczach  i  poprosił  o
zorganizowanie go na placu budowy, pod altanką. Do tej pory wydano 450 tys.zł. na tę
inwestycję  i  należy  porozmawiać  o  tym,  jak  ma  wyglądać  zamienny  projekt
budowlany. W obecnej kadencji należałoby przynajmniej wybudować budynek i go
pokryć,  a  może  uda  się  zrobić  więcej.  W budżecie  na  2017r.  najważniejsze  jest
przedszkole, cały czas jeszcze istnieje szansa, że wiosną przyszłego roku rozpoczną
się prace przy jego budowie a jesienią przedszkole zostanie oddane do użytku.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy między
sesjami.

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Henryka Symonowicza
Czy  prawdą  jest,  że  Prokuratura  Rejonowa  w  Siemiatyczach  wszczęła  postępowanie
wyjaśniające (sprawdzające) w sprawie budowy kanalizacji w Mielniku?

Zapytanie Pana Pawła Pury
1) Kiedy będą montowane urządzenia na placu zabaw w Maćkowiczach.
2) Kiedy  będzie  remontowana  droga  w  Maćkowiczach  (nierówności),  warto  również

przyjrzeć się drodze na kolonię i załatwić te dwie rzeczy naraz.
3) Trzecie zapytanie miało dotyczyć Chaty Edukacji Przyrodniczej ale, kwestie te będą

omawiane na zebraniu wiejskim.

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
1) Czy na ulicy Sadowej zostaną zainstalowane nowe lampy ledowe czy też stare lampy

zostaną przeniesione na nowe słupy?
2) Prośba aby prowadzić opryski przeciw chwastom również na tych ulicach gdzie nie

ma chodników, między innym na Sadowej i innych.

Zapytanie Pana Krzysztofa Nikitorowicza
Poinformował, że na Przedmieściu pryskano chwasty,  ale ponad połowa ul.Zamiejskiej,  w
stronę Pani S                       , nie została popryskana.

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Pan radny zapytał jak w przyszłym roku będą kursować promy w gminie. Czy w sprawie tej
są podejmowane jakieś działania.

Interpelacja nr 14/16 Pani Olgi Pogrebniak
Wnoszę o poprawę przejezdności drogi polnej kierunek Grabarka, pierwsza z lewo. Droga
zawalona  kamieniami,  była  zrobiona  droga  przez  grunta  prywatne.  Obecnie  właściciele
zagrodzili swoją własność. Gospodarze nie mogą dojechać do swoich pól.

(w zał. na str............prot.)
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Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Trzeba  przyciąć  drzewa  przy  drodze  prowadzącej  do  pól,  między  Pawłowiczami  i
Oksiutyczami. Jest tam bardzo zarośnięte, trudno przejechać sprzętem rolniczym, zwłaszcza
kombajnem.

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Kiedy zostaną wykonane prace przy altance w Radziwiłłówce – zgłaszano sprawę skoszenia
akacji i wykonania oprysków. Akacja rośnie bardzo szybko i koniecznie trzeba ją opryskać,
ponieważ w październiku br. będzie organizowana tam impreza.

Do punktu 6.

Pan Wójt przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok
2016. 
Poinformował, że rozmawiał z Wójtem Konstantynowa żeby zmienić lokalizację promu w
Niemirowie. Jest szansa na zmianę obecnej lokalizacji, prom byłby w miejscu gdzie zawszę
jest odpowiedni poziom wody, umożliwiający pływanie przez cały sezon.
Jest dużo prac na drogach, mamy problem na ulicy Zamkowej w Niemirowie, na pewnym
odcinku są bardzo duże doły, których nie da się przejechać.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 17 sierpnia br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/93/16
w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 7.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  określenia  terminu  i  miejsca
składania deklaracji wraz z poprawkami wniesionymi na posiedzeniu komisji rady.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 17 sierpnia br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  oraz  określenia  terminu  i  miejsca  składania  deklaracji  wraz  z  wniesionymi
poprawkami.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XVIII/94/16 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  oraz  określenia  terminu  i  miejsca  składania  deklaracji  wraz  z  wniesionymi
poprawkami.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 8.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie
Gminy Mielnik.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 17 sierpnia br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XVIII/95/16 w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 9.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
programie osłonowym dla Gminy Mielnik w zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom
Program osłonowy jest programem lokalnym, został w prowadzony uchwałą Rady Gminy w
2010 roku. Obecnie chcemy wnieść do niego poprawki, bo kiedy był uchwalany w 2010r.
obowiązywały zupełnie inne kryteria pomocy społecznej. Wówczas kryterium dochodowe na
osobę  w  rodzinie  wynosiło  351  zł.  a  na  osobę  samotną  477zł.  Obecnie  kryteria  te
odpowiednio wynoszą 514 zł. i 634 zł. W obowiązującej  ustawie mamy zapisane, że pomoc
lekowa przysługuje na osobę lub osobę w rodzinie przy kryterium dochodowym wynoszącym
250 %.
W poszczególnych latach na pomoc lekową wydaliśmy następujące kwoty:

Rok 2013 - 71 tys.zł.
Rok 2014 - 75 tys.zł.
Rok 2015 - 79 tys.zł.
Rok 2016(do sierpnia)- 49.902 zł.

W przedstawionej  uchwale  proponuje  się  obniżenie  kryterium dochodowego z 250 % do
200%.  Kierujemy  się  tym,  że  Ministerstwo  Zdrowia  od  1  września  br.  na  listę  leków
refundowanych wpuszcza dodatkowe 64 medykamenty. Łącznie jest ich 1269, czyli wsparcie
rządowe jest bardzo duże. W tej sytuacji samorząd może obniżyć swoje wsparcie, stąd nasza
propozycja  aby zmniejszyć  wskaźnik  procentowy.  Aktualnie  z  pomocy lekowej  w  naszej
gminie korzysta 62 osoby. Przy nowych kryteriach jest szansa, że pomoc lekowa trafi do ludzi
najbardziej potrzebujących.
Na pytanie Pana Kazimierza Toboty czy w pomocy społecznej liczy się dochód brutto czy
netto Pani Kierownik GOPS odpowiedziała że netto.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 17 sierpnia br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w programie osłonowym dla Gminy Mielnik w
zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XVIII/96/16 w sprawie wprowadzenia zmian w programie osłonowym dla Gminy Mielnik w
zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 10.

Pan Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawił sprawozdanie z
realizacji zadań statutowych oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w
Mielniku za I półrocze 2016r.

Pan Kazimierz Tobota zapytał czy koszty odbioru  i przerobu ścieków z kanalizacji bilansują
się z wnoszonymi opłatami za ich odbiór.

Pan Dyrektor ZGK odpowiedział, że dochód ze ścieków i oczyszczalni za pierwsze półrocze
wynosi  łącznie  58038,00  zł.  To  się  nie  bilansuje,  miesięcznie  trzeba  dopłacać  5-6  tys.zł.
(koszty te ponosi gmina). Za mało jest odbiorców aby pokryć koszty, np. z Osłowa mamy
500zł. dochodu za ścieki.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że  analizę  kosztów  trzeba  zrobić  po  zakończeniu  roku  kalendarzowego.  Jak
będziemy się przymierzać do nowych cen to trzeba będzie wyraźnie powiedzieć, że jeśli cena
jest  niska,  to  oznacza  to  konieczność  dołożenia  pieniędzy z  budżetu  gminy.  Wszyscy się
składamy  na  rzecz  tych  podatników,  którzy  mają  dobrodziejstwo  w  postaci  kanalizacji.
Wybranie  szamba  w  Tokarach  kosztuje  ok.17  zł./m3,  podobnie  jest  w  innych  wsiach.
Posiadacze kanalizacji płacą 5,61 zł./m3, to jest o prawie o 12 złotych mniej niż za wywóz
szambowozem.
Do tematu opłat za odbiór ścieków powinniśmy wrócić na posiedzeniu Komisji Rady.

Pan Dyrektor Szeweluk  przypomniał, że jak był robiony projekt oczyszczalni to zrobiono
również symulację kosztów jej funkcjonowania na okres 30 lat. W pierwszym roku działania
oczyszczalni  cena  miała  wynosić  30  zł/m3 ścieków.  Koszt  ścieków będzie  mniejszy przy
większej liczbie odbiorców.

Pan Kamil  Adrian  Zalewski podziękował  Panu  Szewelukowi  za  współpracę  ZGK przy
usuwaniu krzewów i równaniu dróg w Tokarach.

Rada  Gminy przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  realizacji  zadań  statutowych
oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku za I półrocze 2016r.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 11.

Pan  Wójt poinformował,  że  RIO  wydało  pozytywną  opinię  w  sprawie  sprawozdania  z
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016r.

Rada Gminy przyjęła  do wiadomości informację z wykonania budżetu gminy oraz
realizacji inwestycji i remontów za I półrocze 2016r.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 12.

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z
działalności za I półrocze 2016r.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności
za I półrocze 2016r.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 13.

Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Mielniku  przedstawiła  ocenę  działalności  oraz  stanu
przygotowania do pracy w roku szkolnym 2016/2017 szkoły i  przedszkola.

Rada  Gminy  Mielnik  przyjęła  do  wiadomości  ocenę  działalności  oraz  stanu
przygotowania do pracy w roku szkolnym 2016/2017 szkoły i  przedszkola.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 14.

Pan Wójt poinformował,  że  na  terenie  gminy wystąpiły przypadki  ASF –  afrykańskiego
pomoru świń.  W dniu 6 sierpnia w Niemirowie zabito 97 sztuk świń,  dokonano również
utylizacji  słomy,  paszy  itp.  Kolejne  ognisko  ASF  pojawiło  się  w  Tokarach,  potem  w
Niemirowie padły 2 dziki, u jednego z nich potwierdzono obecność wirusa, drugi dzik jest w
trakcie badania. W tej watasze jest 7 sztuk dzików, gdzie jeden jest chory, co wyraźnie widać.
W tej sytuacji Pan Wójt podjął działania w Zakładzie Weterynarii w Puławach, kontaktował
się również z Wojewodą Podlaskim. Zdaniem specjalistów z Puław jedynym wyjściem jest
likwidacja  rzeczywistego  nośnika  wirusa,  czyli  dzików.  Pan  Wójt  zaproponował  Panu
Wojewodzie aby zorganizować wspólnie ze stroną białoruską odstrzał dzików, bo tylko na
części granicy są postawione siatki i dziki swobodnie wędrują z jednej strony na drugą. W
inny  sposób  nie  powstrzymamy  rozprzestrzeniania  się  wirusa  ASF.  Wojewódzki  lekarz
weterynarii  nakazał  lekarzowi  powiatowemu  w  Siemiatyczach  zorganizowanie  odstrzału
dzików, pierwsze takie strzelanie odbyło się w dniu wczorajszym. W tym tygodniu Pan Wójt
wraz  z  kierownikiem Gorochowiczem spotka  się  w tej  sprawie  w Białymstoku  z  Panem
ministrem Jurgielem. Istnieje zagrożenie, że wirus przeniesie się na Mazowsze, gdzie są duże
hodowle świń.
Pan  Wójt  zaapelował  do  sołtysów  i  mieszkańców  gminy,  aby  w  przypadku  znalezienia
martwego dzika bezzwłocznie informowano o tym Urząd lub bezpośrednio Wójta.

Odpowiedź na interpelację nr 14/16 Pani Olgi Pogrebniak
Częściowa odpowiedź na tę interpelację jest w wypowiedzi Wójta w punkcie dotyczącym
zmian w budżecie. Na początek droga zostanie udrożniona, potem zastanowimy się co dalej
robić.

Odpowiedź na zapytanie Pana Henryka Symonowicza
Pan Wójt otrzymał zawiadomienie z Prokuratury Rejonowej w Siemiatyczach informujące o
wszczęciu śledztwa w sprawie zaistniałego w okresie  od 2012 do 2014 roku w Mielniku
nadużycia uprawnień  i  niedopełnienia obowiązków przy realizacji inwestycji związanej z
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budową oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej wraz z modernizacją stacji uzdatniania
wody w Mielniku, na szkodę Gminy Mielnik, tj. czyn z art.296 par.1 kodeksu karnego.
Pan Wójt stwierdził,  że tylko tyle jest mu wiadome na ten temat, gospodarzem wszelkich
informacji  związanych  z  tym  śledztwem  jest  prokurator  w  Prokuraturze  Rejonowej  w
Siemiatyczach.

Odpowiedź na zapytanie Pana Pawła Pury
1) w  ramach  zaplanowanych  prac  na  drogach  ujęta  została  poprawa  stanu  drogi  na

kolonię w Maćkowiczach,
2) w kwestii ilości i rodzaju zabawek na plac zabaw informacji udzieli Pan kierownik

Gorochowicz po zakończeniu sesji.

Odpowiedź na zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
Lampy  będą  ledowe,  co  powinno  przynieść  znaczne  oszczędności.  W  przyszłości
chcielibyśmy aby ledowe oświetlenie  było  w  całej  gminie.  Poniesione  na  ten  cel  koszty
zwracają się bardzo szybko. W Tokarach zamontowano 7 lamp ledowych, świecą lepiej i jest
oszczędność.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Należy  zmienić  lokalizację  promu  w  Niemirowie,  w  sprawie  tej  wystąpiliśmy  już  do
właściwych instytucji. Zastanawiamy się nad sprawą użytkowania  promów po zakończeniu
trwałości  projektu. Przez prom w Mielniku przejeżdża w sezonie 32 tys. pasażerów, biorąc po
2 zł. od osoby daje to 64 tys.zł. Do tego należy jeszcze doliczyć koszt przejazdu samochodów,
co oznacza, że przez sezon można zarobić tyle, co przez cały rok. Najlepiej aby prom wzięła
osoba fizyczna, bo jest to najbardziej opłacalne i ekonomiczne.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego 
Mamy środki na drogi, do następnych żniw droga zostanie wycięta, choć zdaniem Pana Wójta
stanie się to w tym roku.

Do punktu 15.

Pan Kazimierz Tobota
Zwrócił się do Wójta aby w trakcie spotkania z ministrem Jurgielem zapytał o sprawę chłodni
na dziki, bo po ustrzeleniu dzika trzeba 3 dni trzymać go w chłodni, a chłodni na naszym
terenie brakuje. W naszym powiecie jest tylko jedna chłodnia, nieprawdą jest również, że to
ludzie roznoszą chorobę ASF, co minister ostatnio powiedział publicznie w telewizji.

Pan Wójt poinformował, że lekarz powiatowy poszukuje miejsca na kolejne chłodnie, środki
na ten cel zostały już uruchomione, musi się jeszcze odbyć przetarg. Pan Wójt zapewnił, że
uwagi zgłoszone przez Pana radnego zostaną przekazane Panu ministrowi Jurgielowi.
Obecność wirusa ASF ma wpływ na zmniejszenie ruchu turystycznego na terenie gminy, a
tym samym spadek dochodów kwaterodawców, restauracji, sklepów.

Mieszkaniec Adamowa  zwrócił uwagę na zły stan dróg na terenie gminy, między innymi
dotyczy to drogi Mielnik-Adamowo.
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Pan Wójt odpowiedział, że rozumie, że użytkownika dróg nie interesuje do kogo dana droga
należy,  chciałby  tylko  aby  była  ona  dobra  i  bezpieczna.  Przypomniał,  że  droga  ta  była
zrobiona  w  poprzednich  kadencjach,  ówczesny radny Pan  Adam Tobota  policzył  na  niej
dziury a sam będąc Wójtem nie tknął jej palcem. Drogi  tego typu były robione w technologii
mającej wytrzymać pięć lat, a np. droga Wilanowo -Tokary robiona była w 1996r., tj. 20 lat
temu. Drogi te są drogami powiatowymi, jednak zawsze wykładaliśmy znaczne własne środki
na ich wykonanie. Pan Wójt zapewnił, że będzie się starał robić drogi, bez względu na to do
kogo  one  przynależą.  Droga  Wilanowo-Tokary  będzie  zrobiona  w  2017  r.,  łącznie  z
parkingiem  przy  cmentarzu,  będą  w  nią  zaangażowane  środki  gminne  na  nieco  innych
zasadach niż było to dotychczas. 

Pan Mikołaj Strapko – sołtys Sołectwa Radziwiłłówka
Uważa, że z budżetu gminy nie powinniśmy robić dróg powiatowych, bo jest bardzo dużo
złych dróg gminnych. Jako przykład podał drogę na Glinkę w Radziwiłłówce.

Pan Wójt stwierdził, że drogi powiatowe są więcej używane niż drogi gminne, stąd pilniejsza
potrzeba ich zrobienia. 

Pan Tomasz Prochowicz – dzielnicowy z Posterunku Policji w Nurcu Stacji
Przedstawił informację na temat funkcjonowania krajowej mapy zagrożeń bezpieczeństwa.
Jest to pilotażowy program w trzech województwach, i u nas on się sprawdza. Było kilka
zgłoszeń z Mielnika, z reguły dotyczyły spożywania alkoholu przy sklepie, przy promie.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys Sołectwa Mętna
Zgłosił sprawę oczyszczenia z drzew i krzewów zakrętu przy leśniczówce w Mętnej (przy
mostku) oraz zasypanie dołu na ulicy Wysockiej (przy Kraśniuku0.

Pan Zbigniew Parafiniuk – sołtys sołectwa Moszczona Królewska zaprosił zebranych na
dożynki, które odbędą się w Moszczonie, w najbliższą niedzielę o godz. 1430.

Pan Mateusz Bukrewicz – sołtys sołectwa Mielnik zaprosił zebranych na biesiadę sołecką,
w sobotę 27 sierpnia br. na godz.1600.

Do punktu 16.

Wobec wyczerpania  porządku obrad  XVII  sesji  Rady Gminy Pan Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

                                    Krzysztof Nikitorowicz


